

扶康會榮獲「共融機構創新獎」

扶康會一直聘用不同程度殘疾人士為員工，營造和諧的共融工作空間，因此榮獲勞工及福利局選為2015-16年度「有能者·聘之約章」計劃的「共融機構創新獎」，並獲邀出席早前舉行之2015-16年度《約章》計劃頒獎典禮暨共融機構分享會，嘉許以創新形式提升殘疾人士受聘機會的共融機構。

本會一直有聘用不同程度殘疾人士，亦會因應殘疾員工的能力及專長，重整工序以提升員工的工作投入度及發揮機會。我們深信每個人均有自己的強項，而我們更相信透過合適的工作調配，能夠使每位員工發揮所長，營造和諧的共融工作空間。



Fu Hong Society Being Awarded the “Innovation Award for Inclusive Organisation”

It has been the all-along practice for Fu Hong Society to employ persons with different levels of disabilities and to build a harmonious and inclusive working environment. In view of such practice, the Society was awarded the “Innovation Award for Inclusive Organisation” of the 2015-16 Talent-Wise Employment Charter and Inclusive Organisations Recognition Scheme by The Labour and Welfare Bureau. The Society were invited to the Award Presentation Ceremony cum Experience Sharing Session held earlier. The Society was awarded in recognition of being an inclusive organization which introduced innovative measures to enhance employment opportunities of persons with disabilities.

Fu Hong Society has been employing persons with different levels of disabilities for many years. We have also re-structured the working procedures according to their abilities and strengths, so as to deepen their devotion towards work and allow them to display their potential. We believe that each person has his own strength. We believe that the service users can be even stronger by appropriate work allocation, helping each employee bring his talent into full play and develop a harmonious and inclusive working environment.

扶康會網站再度榮獲「無障礙網頁嘉許計劃」金獎

第四屆「無障礙網頁嘉許計劃」頒獎典禮已於本年4月19日舉行。本年計劃共表揚170間企業和機構，在其網站及流動應用程式中有效地採用無障礙設計。而本會亦十分榮幸再度獲得網頁金獎，肯定本會在建立共融社會上付出之努力。

為了讓所有人士，包括殘疾人士及長者等，能順暢地使用本會網頁，便於網頁內實行無障礙設定，如使用高對比度色譜的設計、提供放大字體的功能、設有附有文字描述的圖像及採用簡單的結構展示內容等。這可提高網頁對大眾的可用性，更有效地傳遞資訊，以創造關懷與更包容的社會。



Fu Hong Society’s Website Received Gold Award of “Web Accessibility Recognition Scheme” Again

The Award Presentation Ceremony of the 4th “Web Accessibility Recognition Scheme” was held on 19 April 2016. There were 170 corporations and organizations praised by the Scheme for the effective barrier-free design of the websites and mobile applications. It is our honor to be rewarded the Gold Award of the website again, affirming our work on building the inclusive society.

To let the public, including the persons with disabilities and the elderly, access our website easily, barrier-free functions have been installed on our website, for instance, using high color contrast on design, providing the function of enlarging words, attaching descriptions on graphics and applying simple structures to demonstrate contents, etc. These functions can greatly enhance the accessibility of the website to the public and distribute the information more effectively in order to create an inclusive society with love.